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Zápis ze schůzky SPCHŠ ze dne 14.3.2023 

Zúčastnilo se: 14 zástupců tříd 

Pivoňka, za 9. tř. 

Žižková, 6.B 

Vecková, 7.A a 4.B 

Pilařová: 2.A a 5.A 

Kostrounová: 3.A a 5.A 

Špetlová: 2.C 

Hromadová: 1.C 

Majerová: 3.A 

Bolen: 7.B 

Svatoš: 1.A 

Šupich: 9.A 

Volrábová: 6.A a 5.A 

Tichá: 2.C 

Fišmistrová: 4.A a 8.B  

Ostatní se omluvili z osobních důvodů.  

Termín následující schůzky: 11.4.2023 

Třídní schůzky: 19.4.2023 

 

Z minulé schůzky vyplynuly dotazy na zřízení nového účtu u jiného finančního ústavu a jeho aktuální 

stav:  

Byl zřízen je účet u FIO BANKY : je opraveno na stránkách školy / záložka SPCHŠ + je zde opraven 

kontakt na pí. Lenku Fišmistrovou; 

Stav účtu ke 14.3.2023 je: Kč 163.574,- Kč  

Prostředky byly použity na výukové věci pro děti, zařízení kabinetů přírodopisu, uhrazeny přístupy do 

Didakty, například a další jiné věci.  

 

Nové podněty či přetrvávající dotazy na ředitelství: 
 
 
Toaletní papír se stále nepodařilo dát na toalety, přetrvávají druhotné problémy způsobené žáky 
školy. Toto by mělo ředitelství nějakým způsobem podchytit a vyřešit s viníky, odnáší to ostatní žáci, 
kteří za danou záležitost nemohou. Prosíme tedy o další možné řešení.  
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Odpověď: Toaletní papír byl na toalety doplněn již po minulé schůzce SPCHŠ. Na některých 
toaletách nebyl doplněn. Tento stav byl obratem napraven. 
 
Lyžařské výcviky:  budou mít každý rok lyžařský výcvik děti z 2. stupně? První stupeň může jezdit na 
lyžařské výcviky také namísto školy v přírodě?  
Odpověď: Lyžařský výcvik pro výběr žáků z 2. stupně se bude konat příští školní rok, vyučující 
tělesné výchovy nastavili dvouletý cyklus. Zařazení lyžařského výcviku na 1. stupeň jako alternativu ke 
škole v přírodě mohou vyučující zařadit v případě, že se povede výcvik zajistit personálně. Volba 
zaměření i místa konání školy v přírodě je v kompetenci třídních učitelů, kteří svůj výběr konzultují 
s vedením školy. 
 
Obědy: padly stížnosti na zmenšující se porce nebo je možnost přidání a žáci to nevyužívají, protože 
nevědí? Pro 2. stupeň je to nevyhovující.  
Odpověď: Porce ve školní jídelně odpovídají vyhlášce o školním stravování. Žáci mají možnost si 
kdykoliv přidat, hromadně toho využívají při každém výdeji jídla, takže předpokládám, že o této 
možnosti vědí. 
Upozorním vyučující a vychovatelky, aby žákům tuto možnost připomněli. Zároveň seznámím se 
stížnostmi na velikost porcí zaměstnance školní jídelny, abychom takovým stížnostem předešli. 
 
Příspěvky SPCHŠ: ne všichni rodiče přispěli, proto se upozorní ještě v rámci tříd na neuhrazené 
poplatky 
Výše příspěvků: 1 dítě = 300 Kč; 2 děti = 500 Kč; 3 děti = 600 Kč 
do poznámky: jméno žáka + třída. 
 
2.C : chybí malá násobilka na stěnách, je možno ji dodat?  
Odpověď: Třídní učitelka této třídy je správce kabinetu 1. stupně, projednám s ní, zda tato pomůcky 
chybí a je třeba ji dokoupit. 
 
Zodpovězené dotazy:  
 
1. Budoucnost 2. tříd 
Odpověď: Pro příští školní rok neplánujeme sloučení stávajících 2. tříd. 
Třídy nelze sloučit jednak z důvodu vysokého počtu žáků (celkem je ve všech třech paralelních třídách 
61 žáků), jednak sloučení není nutné ani z personálních důvodů, protože do budoucích 1. tříd máme 
tři pedagogy zajištěné. 
 
2. Počet družin pro 3. třídy v příštím školním roce:  
Odpověď: V příštím roce bude 9 tříd v 1. – 3. ročníku. V současné chvíli sháníme další vychovatelku 
do ŠD. Počítáme s otevřením 8 oddělení (pokud se nám podaří je personálně zajistit). Minimálně 
jedna třída se tedy bude dělit i nadále. S vedoucí vychovatelkou budeme projednávat, o kterou třídu 
půjde konkrétně. 
 
3. Budoucí 3. C i nadále povede p. učitelka Jana Linhartová. 
 
4. Vyzvedávání dětí ze školní družiny 
Odpověď: Vyzvedávání je možné pouze na základě údajů v zápisním lístku, v případě změny na 
základě písemného sdělení, nejsou akceptovány SMS. Tento způsob platí proto, že ŠD poskytuje 
dětem zájmové vzdělání, kterému se musí vychovatelka věnovat. 
Není možné, aby vychovatelka místo práce s dětmi přijímala SMS a odpovídala na ně. 
Děti velice často používaly mobil či chytré hodinky (v rozporu se školním řádem), aby se domluvily 
s rodiči na změně vyzvednutí, což u některých dětí proběhlo i vícekrát v průběhu pár minut. 
Tím byla opakovaně narušována činnost jednotlivých oddělení. 
V naléhavých případech mohou rodiče zatelefonovat na mobilní telefon, který slouží pro všechny 
oddělení. 
Od příštího školního roku bude zaveden i pro ŠD systém Bakaláři, který umožní poslat jednotlivým 
vychovatelkám zprávu o odchodu dítěte. 
Tím přibude dalším způsob pro sdělení odchylky od zápisního lístku. 
 
5. Problémy rodičů s přístupem do Didakty:  
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Odpověď: Aktuální pokyny o přístupu do aplikace Didakta rozešle p. zástupkyně Petra Brožková 
v nejbližší době. 
 
6. Dotaz, zdali ředitelství oslovila jedna z agentur Sportkids a Kroužky s nabídkou dalších 
sportovních kurzů nebo jazykových:  
Odpověď: Ani jedna agentura se na mě zatím neobrátila. Volné kapacity tělocvičen i učeben řeší paní 
hospodářka. Jakmile se na mě agentury se svými požadavky obrátí, přepošlu jí informace a ona se se 
zástupci agentur domluví na časových i prostorových možnostech. 
 
7. Počet možných asistentů pro UK děti ve škole:  
Odpověď: Asistentku k ukrajinským žákům není možné přidělit do každé třídy. Dle níže zmiňovaného 
zákona a metodického pokynu MŠMT má naše škola možnost zřídit pracovní místo s úvazkem 1,0 pro 
celou školu. Od začátku platnosti zákona Lex Ukrajina a souvisejících metodik takto postupujeme. 
Platnost zákona Lex Ukrajina byla již prodloužena do 31. 8. 2024, takže s asistentkou pro ukrajinské 
žáky počítáme i pro další školní rok. Rozsah jejího pracovního úvazku zůstává stejný. 
Škola nemůže samovolně zřizovat žádná pracovní místa nad rámec daných zákonů, jednalo by se o 
porušení rozpočtových pravidel. 
 
 
 
 
Zapsala:  
Martina Tichá  


